
Obecné zastupiteľstvo v Pribvline

Zápisnica
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 

konaného dňa 11. decembra 2020 o 17:30hod.
Prítomní poslanci OZ: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, ĽuboslavVaško 
Ospravedlnení: Dušana Ilavská
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý prítomných privítal a konštatoval, že z 8 zvolených poslancov je prítomných 
7, takže toto zasadnutie je uznášaniaschopné.

K bodu 2
• Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí za predsedu Zdena Račková, členovia Janka Mikušová a Ľuboslav Vaško. 

Za overovateľov zápisnice starosta určil Jakuba Račku a Daniela Pokrievku, za zapisovateľku Ing. Zuzanu Fleischhackerovú.
• Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné uznesenie;

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Jakub Račko, Daniel Pokrievka
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Zuzana Fleischhackerová
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Zdena Račková -  predseda, Janka Mikušová, Ľuboslav Vaško -  členovia

Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 3
■ Starosta obce požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu programu.
■ Zdena Račková- predložila návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
program rokovania nasledovne:

1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak 

neboli zodpovedané písomne.
5. Správa hlavného kontrolóra obce o výsledku kontroly
6. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pribylina na I. polrok 2021.
7. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na roky 2021-23.
8. Návrh rozpočtu obce na roky 2021-23.
9. Návrh Zmeny rozpočtu obce Pribylina č. 4/2020.
10. Návrh VZN o miestnych daniach a poplatkoch
11. Návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi
12. Návrh na vyradenie nezaradených investícií
13. Zámer odkúpenia pozemku -  Miroslav Navrátil
14. Odkúpenie pozemku -  Magdaléna Mráčková
15. Rôzne.
16. Diskusia.
17. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý’

K bodu 4
■ Starosta obce konštatoval, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ neboli uznesením schválené žiadne úlohy.
■ Zdena Račková- predložila návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 
_____ Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4__________

Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0



Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 5
• starosta obce odovzdal slovo hlavnému kontrolórovi obce Ing. Ľudovítovi Budzákovi
■ Ing. Ľudovít Budzák - predniesol Správu hlavného kontrolóra Obce Pribylina o výsledkoch kontroly. Predmetom kontroly bolo 

dodržiavanie a uplatňovanie všeobecne záväzných právnych predpisov pri uzatváraní dohôd o prácach vykonaných mimo 
pracovného pomeru za rok 2019. Kontrolou neboli zistené žiadne nedostatky.

• Zdena Račková -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
Správu hlavného kontrolóra Obce Pribylina o výsledkoch kontroly 
_________ Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4__________

Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 6
• Ing. Ľudovít Budzák - predniesol Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2021.
• Zdena Račková- predložila návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pribylina na 1. polrok 2021 
_____ Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4_______________________

Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 7
■ Ing. Ľudovít Budzákpokračoval stanoviskom k rozpočtu obce na rok 2021, ohodnotil ho ako vyrovnaný a odporučil ho schváliť, 

pretože spĺňa všetky zákonné podmienky.
■ Zdena Račková- predložila návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na roky 2021-23

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 8
• starosta obce -od 1.1.2021 budeme voziť zmesový komunálny odpad na skládku do Žakoviec pri Poprade.Najväčšou investičnou 

aktivitou, ktorú plánujeme v budúcom roku, je oprava miestnej komunikácie v úseku od vodnej nádrže po starú autobusovú garáž. 
Presunula sa aj plánovaná rekonštrukcia komunikácie do osady Pod brehom, stále čakáme na odpoveď z MV SR na našu žiadosť 
o nenávratný finančný príspevok na tento projekt. Ďalej v spolupráci so spol. TES Média plánujeme natiahnuť v existujúcich 
chráničkách optické káble, ktoré by občanom umožnili kvalitný príjem TV a internetu. Rekonštruovať sa bude aj osvetlenie 
a miestny rozhlas v časti obce okolo kultúrneho domu. Budeme pokračovať v obnove zariadení ATC Račkova dolina, kde 
plánujeme v dolných hygienických zariadeniach namontovať fotovoltaiku na ohrev vody, mimo sezóny sa bude používať na 
temperovanie v tejto budove. Podľa okolností by sme chceli začať rekonštrukciu ubytovne Jakubiná (nové koberce v izbách).

• Pavel Holbus -  finančná komisia prejednala podané pripomienky a súhlasí s úpravou poplatkov za odvoz odpadu. Komisia 
doporučuje schváliť rozpočet aj zmenu rozpočtu 4/2020, obidve VZN a súhlasí s vyradením nezaradených investícií.

• Zdena Račková -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. schvaľuje
Rozpočet obce Pribylina na rok 2021
2. berie na vedomie
Prognózu rozpočtu obce Pribylina na roky 2022-2023

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus. Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bo1 prijatý

K bodu 9



* starosta obce - ZŠ požiadala o dofinancovanie rozpočtu na rok 2020, ostatné položky boli prejednané v komisiách. 
■ Zdena Račková -  predložila návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
Zmenu rozpočtu obce č. 4/2020 v zmysle prílohy ktorá je súčasťou tohto uznesenia. 
_____ Kvňrum potrebné na prijatie návrhu: 4____________________________

Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bo! prijatý

K bodu 10
■ starosta obce -  VZN upravuje výšku poplatkov za odvoz komunálneho odpadu, pre občanov sa upravuje z 8,30€ na 16,006, pre 

chatárov z 9,966 na 30,006. Tiež sa zvýšili sadzby pre podnikateľov.
• Zdena Račková -  predložila návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
VZN č. 4/2020 o miestnych daniach a poplatku na území obce Pribylina.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 11
■ starosta obce -  od januára 2021 sa bude komunálny odpad z obce vyvážať lx týždenne, v piatok. Uvažovali sme o zrušení 

zberných miest v chatovej oblasti a celý zber sme plánovali presunúť do zberného dvora v obci. Zatiaľ však tieto zberné miesta 
rušiť nebudeme, uvidíme ako sa zmení disciplína chatárov. V nádobách na komunálny odpad tu bežne nachádzame odpad, ktorý 
tam nepatrí -  napr. stavebný odpad, koberce, matrace, a potom na samotný komunálny odpad ostáva menej miesta. Preto bývajú 
nádoby preplnené. Tiež je veľmi dôležité, aby chatári zavreli zámok proti medveďom na nádobách vždy po vysypaní odpadu, aby 
medvede nemali do nádob prístup a udržal sa poriadok.

* Pavel Holbus -  od januára 2021 VPS nebude brať separovaný odpad, pokiaľ zistí že obsahuje nevhodné zložky.
■ Janka Mikušová -  čo bude potom s touto nevysypanou nádobou?
* starosta obce -  obec bude musieť obsah pretriediť na vlastné náklady, čo sa premietne v ďalšom zvyšovaní poplatku za odvoz

odpadu pre občanov.
■ Jakub Račko -  kontajnery na papier sú plné, sú v nich nepopučené krabice
■ starosta obce -  s papierom bude vždy problém, lebo papier ako taký sa nespracováva a zberové spoločnosti majú problém kam ho

dať. Podarilo sa nám uzavrieť zmluvu s ENVl-PACK-om na odvoz lx mesačne, v obci máme 11 nádob na papier. Frekvenciu 
vývozu nie je možné zvýšiť, pokúsime sa ale dohodnúť väčší počet nádob. Nádoby na separovaný zber podľa zákona slúžia len na 
odpad z domácností, podnikatelia sú povinní riešiť si separovaný zber individuálne. Aj občania si musia uvedomiť, že pokiaľ
vhodia nerozrezanú krabicu, o pár dní už na ďalší papier nebude miesto. Záleží na každom jednom z nás, ako budú zberné miesta
vyzerať a koľko budeme za odpad platiť.

* Zdena Račková -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
VZN č. 3/2020 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Pribylina. 
_____ Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5__________________________________________________

Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 12
■ starosta obce -  zoznam investícií na vyradenie ste obdržali, ide o staré projekty ktoré už nie sú aktuálne a je potrebné ich vyradiť 

z evidencie.
* Zdena Račková -  predložila návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
Vyradenie nezaradených investícií ako zmarené investície podľa návrhu v celkovej výške 24 615,69 6 z evidencie majetku obce Pribylina.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 13



■ starosta obce -  nový nájomca stavebnej parcely podal žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce, ktorý je súčasťou 
stavebnej parcely č. 8

* Zdena Račková -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
/. konštatuje, že

ide o zámer prevodu pozemku za účelom majetkoprávneho usporiadania pozemku, kde je potrebné odpredať pozemky pare. č. o
výmere:____________________________ ________________________________________

[~KNC 11051/4 I 143 m2 I
druh zastavaná plocha a nádvoria, pozemky sú súčasťou stavebných parciel v zóne IBV Medzi záhradami. Dôvodom osobitného 
zreteľa jevysporiadanie vlastníckeho práva k stavebným pozemkom č. 9 a 10 v oblasti IBV Medzi Záhradami, na ktorom žiadateľ 
plánuje výstavbu rodinného domu.
vzhľadom na vyššie uvedené skutočnosti využitia predmetných nehnuteľností jedná sa o prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 
9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.

2. schvaľuje
zámer predaja nehnuteľnosti v katastrálnom území Pribylina pare, č. o výmere:_____ _______________

I KNC 11051/4_______ _______________ 1 143 m2 I
druh zastavaná plocha a nádvoria, do vlastníctva Miroslava Navrátila a Lucie Navrátilovej, Športová 280, Vavrišovo, v cene podľa 
znaleckého posudku.
Ide o prevod pozemku v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a skutočnosti 
uvedené v bode 1. tohto uznesenia sú prípadom hodným osobitného zreteľa.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 6
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbtts, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 14
■ starostaobce -  zámerpredaťpozemokobce MUDr. MagdaléneMráčkovejsmeschválilnaminulom OZ, 

terazbudemeschvaľovaťsamotnýpredaj. Navrhujemurčiťcenuza m2 takistoakopredáva PSBU - 24€/m2.
■ Zdena Račková -  predložila návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. konštatuje, že

ide o zámer prevodu pozemku za účelom majetkoprávneho usporiadania pozemku, kde je potrebné odpredať pozemky pare. č. o

KNC 11051/5 198 m2
KNC 11051/6 141 m2
druh zastavaná plocha a nádvoria, pozemky sú súčasťou stavebných parciel v zóne IBV Medzi záhradami. Dôvodom osobitného 
zreteľa jevysporiadanie vlastníckeho práva k stavebným pozemkom č. 9 a 10 v oblasti IBV Medzi Záhradami, na ktorom žiadateľ 
plánuje výstavbu rodinného domu.
vzhľadom na vyššie uvedené skutočnosti využitia predmetných nehnuteľností jedná sa o prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 
9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.
zámer previesť pozemok z dôvodu hodného osobitného zreteľa bol schválený Obecným zastupiteľstvom v Pribyline dňa 
15.10.2020 uznesením č. 36/2020 a zverejnený dňa 23.11.2020.

2. schvaľuje

KNC 11051/5 198 m2
KNC 11051/6 141 m2

druh zastavaná plocha a nádvoria, do vlastníctva MUDr. Magdalény Mráčkovej, Dolnočermanská 40, Nitra, za cenu 24 €/m2. 
_____ Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 6________________________________________________________________

Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 15 -  Rôzne
* starosta obce -  je potrebné aktualizovať dokument Štatút chatovej oblasti, nakoľko sa zmenilo volebné obdobie členov výboru 

CHO z 3 na 4 roky, a ďalej máme v štatúte nesprávne údaje v článku 3. -Výstavba, ktoré nie sú v súlade s platným územným 
plánom. V zozname povolených stavieb môžu byť len: ohnisko, vonkajšie posedenie, žumpa a studňa. Oplotenie a žiadne 
prístrešky nie sú povolené. Nakoľko je štatút prijatý vo forme VZN, nie je možné jeho zmenu schváliť bez jeho predchádzajúceho 
15-dňového zverejnenia. Preto teraz dostávate túto informáciu len na vedomie, návrh štatútu budeme schvaľovať na budúcom 
OZ.

* Zdena Račková -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
Zmenu štatútu chatovej oblasti.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý



■ starosta obce -  23.04.2015 sme prijali uznesenie v znení: OZ žiada starostu obce o nákup diktafónu, ktorý sa bude používať na 
verejných zastupiteľstvách. Zapisovateľ podľa zvukového záznamu zhotoví zápisnicu. Záznam bude dostupný na stránke obce. 
Záznamy sa robia pre vlastnú potrebu úradu, v prípade nezrovnalostí sú k dispozícii poslancom OZ. Navrhujeme toto uznesenie 
zrušiť.

* Zdena Račková -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribylinc
ruší
Uznesenie č. 28/2015 zo dňa 23.04.2015

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

• starosta obce -  ZŠ nás požiadala o schválenie zoznamu predmetov na vyradenie z evidencie školy. Jedná sa o nefunkčné a 
nepoužiteľné veci (kosačka, kopírka, projektory). Zoznam ste dostali v materiáloch.

■ Zdena Račková -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
Návrh ZŠ s MŠ Jána Lajčiaka Pribylina na vyradenie predmetov k 30.11.2020.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Danie! Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 16 -  Diskusia
■ Janka Mikušová -  v stredu 9.12. som iniciovala stretnutie poslancov s riaditeľkou ZŠ, na ktorom sme hľadali riešenia ako našu 

školu udržať. Chceme vymyslieť niečo, čo by do školy pritiahlo žiakov, špeciálne zameranie ako napr. starostlivosť o zvieratá, 
lyžovanie alebo iný šport, alebo niečo iné... Budeme pokračovať v spolupráci s vedením a pedagógmi ZŠ v januári, prosím vás 
všetkých aby ste sa zúčastnili tiež. Budeme komunikovať aj s rodičmi budúcich prvákov.

• starosta obce -  ak to takto pôjde ďalej, o 2-3 roky školu finančne neutiahneme. Záleží to len na jednej veci, na počte žiakov. 
Musíme rodičom ukázať, že vyučovací proces je v Pribyline na rovnakej úrovni ako inde, a vyzdvihnúť výhodu blízkosti školy a 
nižšieho počtu žiakov ako na veľkých školách. Ja som za to, aby škola v Pribyline bola.

■ hlavný kontrolór obce -  tento problém riešia aj iné obce, malotriedky sú pre obec veľkou finančnou záťažou a strácajú 
opodstatnenie. Dôležitá je demografia.

■ starosta obce -  Janka, ja s tebou súhlasím a verím že sa to dá.
■ Janka Mikušová -  aj ja verím že sa do dá. V škole máme všetkých pedagógov kvalifikovaných, výstavba v obci pribúda a rodiny 

s deťmi prichádzajú.

■ Zdena Račková -  navrhujem urobiť do vysielania príspevok o nakladaní s odpadom, v ktorom občanom názorne ukážeme všetko 
potrebné a vysvetlíme, ako hospodárenie s odpadom vplýva na výšku poplatku pre občanov.

• hlavný kontrolór obce -  ostatné obce tiež zvyšovali poplatky za odpad o 70-100%.
■ starosta obce -  aj my sme zvýšili o 100%, ale nová cena je oproti iným obciam stále veľmi dobrá.

K bodu 17
Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 20:10 hod.
Poďakoval poslancom za ich prácu pre obec Pribylina v roku 2020 a poprial pekné Vianoce a dobré zdravie do nového roka.

Zapísala:
Zuzana Fleischhackerová

Overovatelia:
Jakub Račko, Daniel Pokrievka

Starosta obce: 
Ing. Milan Kohút


